
PROTOKÓŁ NR XXXII / 2021   -  PROJEKT 

XXXII Sesja w dniu 24 marca 2021  

Obrady rozpoczęto 24 marca 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:48 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Marcin Grobelny 

3. Jeannette Krauze 

4. Edyta Krysiewicz 

5. Marta Lipka 

6. Iwona Lorenc-Zimniak 

7. Anna Menes 

8. Grzegorz Michalski 

9. Miłosz Nadol 

10. Jacek Pawłowski 

11. Joanna Płonka 

12. Sylwester Przydrożny 

13. Mieczysław Reszczyński 

14. Katarzyna Stachowiak 

15. Bartosz Zięba 

 

Ad 1/  Otwarcie obrad XXXII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno, Bartosz Zięba, ogłosił otwarcie XXXII Sesji Rady 

Gminy Lipno oraz powitał wszystkich zebranych. 

 

ad 2/ Ustalenie kworum. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 14 

Radnych, co oznacza, że Rada posiada kworum, a podejmowane przez Radę decyzje będą 

prawomocne. 

/ w załączeniu lista obecności Radnych Gminy Lipno oraz pozostałych uczestników Sesji /   

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że zawiadomienie o Sesji wraz z materiałami zostało 

dostarczone Radnym w statutowym terminie, zapytał Radnych o zastrzeżenia w sprawie 

przekazania materiałów na XXXII Sesję.  

Żadnych zgłoszeń nie było. 

 

Obrady Sesji przebiegały wg porządku przesłanego Radnym wraz z zawiadomieniem o Sesji. 

1. Otwarcie obrad XXXII Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie protokółu poprzedniej Sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o podjętych działaniach w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja Wójta Gminy Lipno o najważniejszych działaniach podjętych w Urzędzie 

Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Lipnie za 2020 rok oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy 

społecznej w Gminie Lipno, druk nr 258. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny za 2020 rok oraz wykazu potrzeb związanych z realizacją zadań          

w Gminie Lipno, druk nr 259. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla obszaru położonego w miejscowości 

Karolewko w rejonie linii kolejowej, druk nr 260. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie odpłatnego obciążenia nieruchomości ograniczonym prawem 

rzeczowym w formie służebności przesyłu, druk nr 261. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2021, druk nr 262. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na 

lata 2021-2030, druk nr 263. 

12. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady na rok 2021. 

13. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zakończenie Sesji. 

 

 

ad 3/ Przyjęcie protokółu poprzedniej Sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekt protokółu poprzedniej, XXXI Sesji Rady 

Gminy Lipno Radni otrzymali drogą elektroniczną, zapytał o uwagi do treści w nim 

zawartych. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokółu poprzedniej, XXXI Sesji 

Rady Gminy Lipno. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Sylwester 

Przydrożny 

NIEOBECNI (1) Jeannette Krauze 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół XXXI Sesji Rady Gminy Lipno został przyjęty 

większością głosów. 

 

 

Ad 4/ Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o podjętych działaniach               

w okresie międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym, m.in.  

1. w dniu 17 marca br. uczestniczył w posiedzeniach: Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

oraz Kapituły tytułu „Zasłużony dla Gminy Lipno”, 

2. w dniu 18 marca br. odbył spotkanie z Panią Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  

w Wilkowicach w sprawie adaptacji pomieszczeń na dodatkowe sale lekcyjne, 

3. 22 marca br. uczestniczył w posiedzeniu Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

4. zajmował się także innymi sprawami Biura Rady Gminy Lipno oraz przygotowaniem          

i zwołaniem obrad dzisiejszej Sesji. 
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ad 5/ Informacja Wójta Gminy Lipno o najważniejszych działaniach podjętych               

w Urzędzie  Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Sekretarz Gminy, Małgorzacie Schwarz, która w imieniu 

Wójta Gminy Lipno odczytała informację o najważniejszych działaniach podjętych                 

w Urzędzie Gminy w okresie międzysesyjnym. 

/ w załączeniu Informacja Wójta Gminy Lipno/ 

 

 

Ad 6/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie za 2020 rok oraz wykazu potrzeb                 

w zakresie pomocy społecznej w Gminie Lipno, druk nr 258. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie za 2020 rok 

oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej w Gminie Lipno, druk nr 258,poprosił      

o przedstawienie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie za 2020 rok oraz wykazu potrzeb w 

zakresie pomocy społecznej w Gminie Lipno, druk nr 258 zaopiniowała jednogłośnie 

pozytywnie, po szczegółowym jego omówieniu przez Panią Kierownik Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej  Lipnie, Elżbietę Gazda –Zielony. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania i uwagi do projektu proponowanej uchwały, 

żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie za 2020 rok 

oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej w Gminie Lipno, druk nr 258. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sylwester Przydrożny 

NIEOBECNI (1) Jeannette Krauze 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie za 2020 rok oraz wykazu potrzeb                

w zakresie pomocy społecznej w Gminie Lipno została podjęta większością głosów.  

/ w załączeniu druk nr 258 oraz Uchwała nr XXXII/246/2021/ 

 

 

Ad 7/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny za 2020 rok oraz wykazu potrzeb związanych z realizacją 

zadań w Gminie Lipno, druk nr 259. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 rok oraz wykazu 

potrzeb związanych z realizacją zadań w Gminie Lipno, druk nr 259, poprosił                          

o przedstawienie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 



4 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja,  projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 rok oraz wykazu potrzeb związanych z realizacją 

zadań w Gminie Lipno, druk nr 259 zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie, także po 

wcześniejszym jego szczegółowym omówieniu przez Panią Kierownik Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej  Lipnie, Elżbietę Gazda –Zielony. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania i uwagi do projektu proponowanej uchwały, 

żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 rok oraz 

wykazu potrzeb związanych z realizacją zadań w Gminie Lipno, druk nr 259. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA(13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sylwester Przydrożny 

NIEOBECNI (1) Jeannette Krauze 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 rok oraz wykazu potrzeb związanych z realizacją 

zadań w Gminie Lipno została podjęta większością głosów.  

/ w załączeniu druk nr 259 oraz Uchwała nr XXXII/247/2021/ 

 

 

ad 8/ Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla obszaru położonego                          

w miejscowości Karolewko w rejonie linii kolejowej, druk nr 260. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla 

obszaru położonego w miejscowości Karolewko w rejonie linii kolejowej, druk nr 260, 

poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla obszaru położonego 

w miejscowości Karolewko w rejonie linii kolejowej, druk nr 260, zaopiniowała pozytywnie. 

Pani Przewodnicząca wyjaśniła, że projekt planu obejmuje obszar położony w północnej 

części miejscowości Karolewko, w rejonie torów kolejowych linii Poznań – Wrocław. 

Opracowaniem objęto obszar o powierzchni ok. 0,58 ha, zawierający działki geodezyjne 

o numerach: 780/1, 780/2, 781/2, 781/3. Aktualnie działki objęte projektem stanowią grunty 

rolne użytkowane rolniczo. Jednocześnie na części tego obszaru, w granicach działek 780/1 

i 780/2, obowiązuje już miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego, przyjęty uchwałą 

Nr IX/56/2003 Rady Gminy Lipno z dnia 17 września 2003 roku. Głównym celem 

opracowania będzie określenie nowego przeznaczenia terenu oraz nowych zasad 

zagospodarowania, między innymi poprzez zmianę obecnego przeznaczania terenów, zgodnie 

z kierunkami zapisanymi w obowiązującym Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno. Nowe przeznaczenie będzie związane 
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z lokalizacją obiektów i urządzeń aktywności gospodarczych i nawiązywać będzie do 

istniejącego, jak i planowanego zagospodarowania najbliższego otoczenia. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania i uwagi do projektu proponowanej uchwały, 

żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla 

obszaru położonego w miejscowości Karolewko w rejonie linii kolejowej, druk nr 260. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1)Jeannette Krauze 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla obszaru położonego 

w miejscowości Karolewko w rejonie linii kolejowej została podjęta jednogłośnie.  

/ w załączeniu druk nr 260 oraz Uchwała nr XXXII/248/2021/ 

 

 

ad 9/ Podjęcie uchwały w sprawie odpłatnego obciążenia nieruchomości ograniczonym 

prawem rzeczowym w formie służebności przesyłu, druk nr 261. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie odpłatnego obciążenia 

nieruchomości ograniczonym prawem rzeczowym w formie służebności przesyłu, druk nr 261 

poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie odpłatnego obciążenia nieruchomości 

ograniczonym prawem rzeczowym w formie służebności przesyłu, druk nr 261 zaopiniowała 

pozytywnie. Pani Przewodnicząca wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy działki w obrębie 

miejscowości Gronówko, dla której proponuje się odpłatne ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Enea Operator Sp. z o.o. z tytułu przebudowy istniejącej elektroenergetycznej linii 

napowietrznej polegającej na umożliwieniu korzystania z urządzeń przesyłowych w zakresie 

wykonywania prac konserwatorskich, eksploatacyjnych i awaryjnych.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania i uwagi do projektu proponowanej uchwały, 

żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie odpłatnego 

obciążenia nieruchomości ograniczonym prawem rzeczowym w formie służebności przesyłu, 

druk nr 261. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Jeannette Krauze 



6 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie odpłatnego obciążenia nieruchomości 

ograniczonym prawem rzeczowym w formie służebności przesyłu została podjęta 

jednogłośnie.  

/ w załączeniu druk nr 261 oraz Uchwała nr XXXII/249/2021/ 

 

 

ad 10/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2021, druk nr 

262. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2021, druk nr 262, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2021, druk nr 262, zaopiniowała pozytywnie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania i uwagi do projektu proponowanej uchwały, 

żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2021, druk nr 262. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Jeannette Krauze 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2021 została podjęta jednogłośnie.  

/ w załączeniu druk nr 262 oraz Uchwała nr XXXII/250/2021/ 

 

 

Ad 11/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2021-2030, druk nr 263. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2021-2030, druk nr 263, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2021-2030, druk nr 263, zaopiniowała pozytywnie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania i uwagi do projektu proponowanej uchwały, 

żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2021-2030, druk nr 263. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Jeannette Krauze 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2021-2030  została podjęta jednogłośnie.  

/ w załączeniu druk nr 263 oraz Uchwała nr XXXII/251/2021/ 

 

 

ad 12/  Przyjęcie planów pracy Komisji Rady na rok 2021. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy przyjęcie planów pracy na rok 2021 wszystkich 

Komisji Rady, zapytał o uwagi i pytania do przedłożonych przez Komisje planów pracy.  

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Na kolejne pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie planu 

pracy Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy na rok 2021, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Budżetu 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy na rok 2021. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Jeannette Krauze 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że plan pracy Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gminy został przyjęty jednogłośnie. 

 

Na kolejne pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie planu 

pracy Komisji Oświaty i Spraw Społecznych na rok 2021, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych na rok 2021. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Jeannette Krauze 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że plan pracy Komisji Oświaty i Spraw Społecznych został 

przyjęty jednogłośnie. 
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Na kolejne pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie planu 

pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2021, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji na rok 2021. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Jeannette Krauze 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Na kolejne pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2021, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

rok 2021. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Jeannette Krauze 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że plan pracy Komisji Rewizyjnej został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

 

ad 13/ Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Sekretarz Gminy, Małgorzacie Schwarz, która w imieniu 

Wójta Gminy Lipno odczytała sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Lipno w okresie 

międzysesyjnym.  

/ w załączeniu Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Lipno/ 

 

 

ad 14/ Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy przywołując zapis Statutu Gminy dotyczący przedkładanych 

Radzie Gminy sprawozdań z rocznych działań Komisji Rady, udzielił głosu 

Przewodniczącym Komisji, prosząc o przedstawienie takich sprawozdań. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

odczytała Sprawozdanie z działań Komisji za rok 2020. 

/ w/w/ Sprawozdanie Komisji w załączeniu/   
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Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos w sprawie 

przedstawionego Sprawozdania, żadnych zgłoszeń nie było.  

  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jacek Pawłowski, odczytał Sprawozdanie             

z działań Komisji za rok 2020. 

/ w/w/ Sprawozdanie Komisji w załączeniu/    

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos w sprawie 

przedstawionego Sprawozdania, żadnych zgłoszeń nie było.  

 

Następnie Pan Przewodniczący udzielił głosu mieszkance Gminy Lipno, która przedstawiając 

siebie poinformowała, że jest rolniczką, a na Sesję przybyła dla przedstawienia problemu 

odorów wynikających z niewłaściwego składowania obornika w niektórych gospodarstwach 

rolnych, zwłaszcza w terenie ścisłej zabudowy siedliskowej, w terenie zabudowy 

mieszkaniowej. Akcentując uciążliwość problemu mocno uprzykrzającego życie 

mieszkańcom, poprosiła Radę, by podjęła stosowną uchwałą poprawiającą przedstawioną 

sytuację.   

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że temat ten już został przedstawiony na ostatnim 

posiedzeniu Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, poinformował, że będzie 

kontynuowany na kolejnym najbliższym posiedzeniu. 

 

Następnie Pan Przewodniczący udzielił głosu innym mieszkańcom Gminy Lipno, którzy 

przedstawili swój punkt widzenia na kwestię braku inwestowania przez Gminę Lipno                      

w miejscowość Karolewko. Mieszkańcy przedstawili swoje przemyślenia w formie 

prezentacji, stanowiącej załącznik do protokółu. Zgłaszając potrzeby miejscowości, 

podkreślali, że największą - jest wykonanie utwardzenia drogi przez miejscowość.  

Do wystąpień mieszkańców głos zabierali Radni, wywołując dyskusję. 

Radna Anna Menes zgłosiła wniosek o zmiany w budżecie Gminy Lipno na rok 2021 

uwzględniający propozycję budowy  drogi w Karolewku. 

W dyskusji, poza mieszkańcami Karolewka, udział wzięli  Radni: Anna Menes, Edyta 

Krysiewicz, Jacek Pawłowski, Sylwester Przydrożny, Agnieszka Francke, Joanna Płonka, 

Marcin Grobelny oraz Bartosz Zięba, Przewodniczący Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady kończąc dyskusję poinformował, iż zgłoszona przez mieszkańców 

sprawa będzie tematem posiedzenia Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

 

Następnie Radna Joanna Płonka odczytała składane  wnioski: 

1. w sprawie adaptacji pomieszczeń w Szkole Podstawowej w Wilkowicach na trzy 

dodatkowe sale lekcyjne oraz w sprawie niezwłocznego przystąpienia do wykonania 

projektu rozbudowy tejże Szkoły,  

2. w sprawie zmian do treści uchwały w sprawie nadania tytułu „zasłużony dla Gminy 

Lipno”, 

3. w sprawie naprawy uszkodzonego chodnika w Lipnie. 

Radna Joanna Płonka zgłosiła także zapytanie kierowane do Wójta Gminy w sprawie ustaleń  

dotyczących dojazdu do gruntów rolnych w obrębie wiaduktu w Klonówcu.  

 

Radny Jacek Pawłowski wypowiedział się na temat wydatków budżetowych, w tym 

majątkowych oraz składanych obietnic wykonania inwestycji, a następnie na prośbę Radnego, 

Sylwestra Przydrożnego, głos także zabrała Skarbnik Gminy, Magdalena Tomków, 

informując o stanie zadłużenia Gminy Lipno. 
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Na zgłoszenie Radnego Marcina Grobelnego w sprawie odbywania obrad Sesji oraz 

posiedzeń Komisji w trybie on-line, Pan Przewodniczący Rady poinformował, iż po Świętach 

Wielkanocnych odbędzie się próba takiego spotkania on-line.   

 

Innych zgłoszeń nie było.  

 

 

ad 15/ Zakończenie Sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno, z okazji zbliżający się Świąt Wielkiej Nocy, życzył 

wszystkim zdrowia oraz spokojnych Świąt spędzonych w gronie najbliższych. Stwierdziwszy 

zrealizowanie porządku obrad, podziękował wszystkim za przybycie i udział oraz ogłosił 

zamknięcie XXXII Sesji Rady Gminy Lipno. 

 

 

 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Lipno 

 

 

 

 

 

 

  

 

Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


